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Bandekrigen kører desværre i Aarhus  
 - I Enhedslisten mener vi, kampen om hashmarkedet er en stor del af konflikten. Hvad er det borgmesterens opfattelse, banderne slås om? 
 - Borgere og foreninger i Aarhus Vest har arrangeret demonstrationer og meget mere for at styrke sammenholdet i lokalområderne og tage afstand fra bandevolden. På hvilken måde har Aarhus kommune hjulpet til og støttet op om disse initiativer? 
 - Hvilken kontakt har borgmesteren haft til de lokale beboere, her unde beboerdemokrater? Har der været møder med dem eller er der planer om sådanne? 
 - Det er Enhedslistens opfattelse at banderne slår sig ned i de socialt belastede boligområder, fordi det er lettere at hverve nye medlemmer der end andre steder i byen. Hvad gør Aarhus kommune for at hjælpe forældre, der har en bekymring om at deres børn hænger med bander? Hvad gør man for at give de unge i målgruppen for hvervning et mere meningsfyldt alternativ så som fritidsjob eller foreningsaktivitet?  Er der sat ekstra opsøgende socialarbejdere ind i sommerperioden eller på anden måde tænkt forebyggende for at skolernes sommerferie ikke skal gøre hvervningen lettere? 
 - Politiet har indført visitationszoner i dele af Aarhus Vest for at komme banderne til livs.  Det er selvfølgelig positivt at politiet tager situationen alvorligt, men samtidig bekymrende at det sker på bekostning af den almene beboers retssikkerhed.  Er borgmesteren enig med Østjyllands politi i at det er nødvendigt at visitere folk, man ikke har en konkret mistanke imod, og har borgmesteren været i dialog med Østjyllands politi om oprettelsen af visitationszoner i Aarhus? 
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